
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 28 

Z XXVIII Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 23 lipca 2021r w Domu 

Strażaka w Czerminie.  

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego dnia.       

Obradom przewodniczyła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Czerminie – Małgorzata 

Banik. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

5. Pracownik UG – Ewa Kuklińska 

6. Pracownik UG – Anita Boreńska - Kagan 

7. Sołtysi – wg załączonej listy obecności 

1.Otwarcie XXVIII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 
 

Radna Banik – wiceprzewodnicząca Rady Gminy Czermin dokonał otwarcia obrad, powitał 

wszystkich uczestników obrad oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

 



 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pani Przewodnicząca przedstawiła zaplanowane tematy posiedzenia: 

1. Otwarcie XXVIII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie 

     do sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości mienia komunalnego                      

     na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie 

    do sprzedaży w drodze przetargowej nieruchomości mienia komunalnego. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania  dotacji 

    celowej na finansowanie lub dofinansowania kosztów wymiany źródeł ciepła  

    w ramach ograniczania niskiej emisji na terenie gminy Czermin. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

9. Interpelacje i zapytania radnych 

10. Zakończenie obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (4) 

Ryszard Bukała, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 



NIEOBECNI (4) 

Ryszard Bukała, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

 

 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

Pan Wójt przedstawił podpisane umowy na realizację zadań oraz wydane zarządzenia w 

okresie międzysesyjnym. 

Umowy: 

- remont Domu Strażaka w Trzcianie, 

- dotacja dla GOK w Czerminie 

- wykonanie dokumentacji projektowej – wodnej i przeciwpożarowej dla S.P. w Otałęży, 

- wyceny nieruchomości – sprzedaż działek, 

- instalacje fotowoltaiczne w S.P. Otałęż i ZSP Czermin oraz Dom Strażaka Trzciana i 

Czermin. 

Zarządzenia: 

- w sprawie  ustalenia minimalnej rocznej stawki czynszu za wydzierżawienie  grunt 

przeznaczonego na cele wędkarskie i turystykę wodną, 

- w sprawie dodatkowego dnia wolnego dla pracowników Urzędu Gminy, 

- w sprawie zmian w budżecie gminy, 

- w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu nieruchomości, 

- w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu osób, którym udzielono ulg, 

zwolnień, odroczeń i ulg w podatku rolnym, 

- w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Brniu 

Osuchowskim. 

Radna Banik zwróciła się do Wójta z pytaniem dotyczącym konkursu na dyrektora w S.P. 

Breń Osuchowski. 

Pan Wójt przedstawił przebieg organizacji konkursu, informując, że do konkursu przystąpiło 

3 kandydatów. Jeden wycofał się w dniu konkursu, drugi – nie spełniał wymogów zapisanych 

w regulaminie konkursu, ofertę odrzucono. Pozostał jeden kandydat, który przedstawił plan 

działania, gdyby pozostał dalej dyrektorem. Wynik głosowania  12 - osobowej Komisji 

konkursowej to 6:6. Komisja nie wskazała dyrektora, w związku z tym polecono, aby CUW 

wystosował pismo do wszystkich nauczycieli uczących w szkole w celu zadeklarowania się 



do pełnienia tej funkcji na okres 10 miesięcy. Czas na wpłynięcie deklaracji wyznaczono do 

końca dnia dzisiejszego. Na chwilę obecną wpłynęło jedno pismo deklarujące. Będziemy 

nadal procedować wszystkie deklaracje, które jeszcze mogą wpłynąć. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości mienia komunalnego rzecz ich użytkowników 

wieczystych. 

Treść projektu uchwały przedstawiła pani Pubrat, informując, że wpłynął wniosek o zakup 

wskazanej działki przez jej użytkownika wieczystego. Opinia rady sołeckiej jest pozytywna. 

Radny Soboń przedstawił opinię ze wspólnego posiedzenia Komisji Rolnictwa, Komunikacji i 

Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty Sportu i Spraw Socjalnych, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości mienia komunalnego rzecz ich użytkowników wieczystych..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (4) 

Ryszard Bukała, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXVIII/209/2021 – jak załącznik do protokołu.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży               

w drodze przetargowej nieruchomości mienia komunalnego. 

 

Pani Pubrat odczytała projekt uchwały, informując, że na podstawie wniosków, które 

wpłynęły do urzędu przygotowano projekt niniejszej uchwały. Opinia rady sołeckiej – 

pozytywna. 

Radny Soboń – opinia Komisji pozytywna, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w drodze 

przetargowej nieruchomości mienia komunalnego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław 



Kukliński, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (4) 

Ryszard Bukała, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXVIII/210/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 

finansowanie lub dofinansowania kosztów wymiany źródeł ciepła w ramach 

ograniczania niskiej emisji na terenie Gminy Czermin. 

Pan Sekretarz poinformował, że pomiędzy Urzędem Gminy a Powiatem zawarta została 

umowa na dofinansowanie do wymianę starych pieców. Powiat zobowiązał się wydzielić na 

ten cel 30 tys. zł. Gmina zobowiązała się przygotować projekt uchwały dotyczący zasad 

dofinansowania do wymiany źródeł ciepła. 

Projekt uchwały odczytała Pani Boreńska – Kagan. 

Radna Banik zapytała o zapis dotyczący ujęcia w umowie kotłów na ekogroszek. 

Pan Wójt – jedynie kotły zapisane w umowie. Początkowo miały być kotły tylko na gaz, 

jednak po interwencji mojej i Sekretarza udało się wynegocjować jeszcze piece na pellet, ale 

tylko i wyłącznie dla terenu, gdzie nie ma sieci gazowej. 

Radny Soboń – opinia Komisji – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na finansowanie lub 

dofinansowania kosztów wymiany źródeł ciepła w ramach ograniczania niskiej emisji na 

terenie Gminy Czermin..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (4) 

Ryszard Bukała, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXVIII/211/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Czermin na rok 2021r. 

Pan Skarbnik odczytał i omówił projekt uchwały. 

Radna Banik przedstawiła opinię wypracowaną na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów, 

która jest pozytywna. 



 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Czermin na rok 2021r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (4) 

Ryszard Bukała, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXVIII/212/2021 – jak załącznik do protokołu.…………………………………. 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych.………………………………………………………… 
 

Radny Skawiński poinformował o złożonej interpelacji dotyczącej transportu publicznego dla 

uczniów i przejazdu autobusu na terenie Gminy Czermin, gdzie dofinansowywana jest tylko     

1 trasa. Uznał, że wypadałoby to zmodyfikować, aby nie pomijać żadnej miejscowości. 

Odczytał odpowiedź, jaką otrzymał w tym temacie ze Starostwa, gdzie stwierdzono, że 

wszystkie zgłoszone linie zostały ujęte we wniosku o dofinansowanie z Funduszu, rozkłady 

przejazdu zostały opracowane przez gminy i nie ma możliwości dokonywania zmian linii 

komunikacyjnych. Stwierdził, że odpowiedź ta jest niezadawalająca. Nie wiadomo na jakiej 

podstawie nie można zmieniać tras. Nie możemy pozostawić uczniów bez dojazdu.                                

W Radomyślu jest np. 5 tras, u nas tylko 1...................................................................................                                                                                                                                   

Odniósł się do doniesień medialnych, w których pojawiła się informacja o rezygnacji nowo 

wybranego dyrektora szpitala. Wyraził nadzieję, że Starosta przemyśli tą sytuację, bo na chwilę 

obecną taka decyzja jest niepoważna.………………………………………………………….                                                                                                                      

Kolejna informacja dotyczyła środków,  jakie Powiat Mielecki otrzymał z Ministerstwa Sportu 

(392 tys. zł.) na budowę boisk.………………………………………………………………….                                                                                                                                                

W dniu 12 lipca br. na stroni internetowej Urzędu Gminy pojawiła się informacja, że zostały 

zamontowane 4 instalacje fotowoltaiczne. Padło pytanie radnego powiatowego, dlaczego nie 

we wszystkich szkołach (Trzciana i Breń Osuchowski)  zamontowano te instalacje?  

Pan Wójt – w kwestii instalacji fotowoltaicznej w szkołach Breń i Trzciana. – Informowaliśmy, 

że w ubiegłym roku otrzymaliśmy również dofinansowanie z WFOŚiGW  na fotowoltaikę i 

zamontowaliśmy na budynku urzędu i SP w Trzcianie. W tym roku otrzymaliśmy kolejne takie 

dotacje. Jeśli będzie możliwość, będziemy składać kolejne wnioski na pozostałe budynki 

użyteczności publicznej. 

Radny Soboń – w sprawie spotkania z lekarzem weterynarii w związku z chorobą ASF. 

Pan Wójt – w Domu Strażaka w Czerminie odbyło się wczoraj szkolenie dla rolników z 

udziałem lekarza weterynarii, które trwało 2 godziny i podczas którego mieszkańcy mogli 

posiąść wiedzę na temat choroby ASF, przenoszenia się i zwalczania oraz mogli zadawać 

nurtujące ich pytania.…………………………………………………………………………..                                                                                                                                                                   

Choroba ta dotknęła bezpośrednio naszą gminę. Stwierdzono 1 ognisko w Trzcianie, gdzie   88 



sztuk został ubitych. Przedstawił procedurę badania i stwierdzenia zakażenia, możliwości 

sprzedaży świń i płodów rolnych. Sprzedaż trzody trzeba zgłaszać do lekarza weterynarii, który 

pobiera próbki krwi w celu uzyskania wyniku i na tej podstawie wystawia świadectwo. Każda 

ubojnia na terenie czerwonej strefy może kupić te świnie, bo nie są one szkodliwe dla 

człowieka. Na spotkaniu nacisk kładziony był głównie na przestrzeganie zasad asekuracji, czyli 

zachowania wszelkich środków bezpieczeństwa, aby do chlewni nie dostawało się ptactwo, 

gryzonie, muchy. Zachowanie tych zasad służy też obronie rolnika przed decyzją lekarza 

powiatowego o wybiciu stada. Lekarz weterynarii ma możliwość wydania nakazu wybicia 

wszystkich świń w obrębie 1 km od ogniska choroby. W dużej mierze od nas zależy czy choroba 

ta będzie się rozwijać czy nie. Zaapelował do wszystkich o zachowaniu zasad asekuracji, aby 

nie doszło do ludzkich tragedii. Wirus, według badań i obserwacji został do nas przyniesiony 

przez człowieka. 

Radna Banik – w sprawie wykoszenia placu zabaw przy szkole w Łysakowie. 

Pan Wójt – dzisiaj pracownicy pojechali kosić. 

W odpowiedzi na pytania zgłaszane na posiedzeniu komisji dotyczące wywozu szamb,  pan 

Wójt przedstawił wykaz firm mających uprawnienia do wywozu nieczystości ciekłych. 

Wykaz – jak załącznik do protokołu. 

Radny Polak zapytał, czy w związku z ASF można sprzedawać zboże poza czerwoną strefę? 

Pan Wójt – można, ale trzeba mieć zgodę lekarza weterynarii. 

Radny Czaja – w sprawie pasa zieleni na Działkach, czy jest jakaś decyzja? 

Pan Wójt – byłem na zebraniu rady sołeckiej w Czerminie, na którym finalnie nie wypracowano 

stanowiska w tej sprawie. Jeżeli będzie podanie wraz ze stanowiskiem rady sołeckiej to 

przygotujemy stosowny projektu uchwały……………………………………………………..  

 

10. Zakończenie obrad 

Pani Przewodnicząca zamknęła obrady XXVIII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

 

  

                                                                                     Wiceprzewodnicząca 

                                                                                      Rada Gminy w Czerminie 

  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


